
MEMÒRIA DEL PLE

Gran concurrència a l'últim ple 
abans de les eleccions

Crònica d'Albert Rubirola i Ricard Sargatal

Els portaveus de tots els partits 
representats a l'Ajuntament van 
aprofitar l'últim ple de la corporació 
per acomiadar-se i per fer balanç de 
les seves relacions durant aquests 
darrers quatre anys.
La cordialitat i els bons auguris van 
ser la nota predominant en tots ells.

Joaquim de Trincheria (PP) 
L'únic representant del Partit 
Popular a l'Ajuntament va iniciar el 
torn d'acomiadaments. Tricheria va 
deixar clar que no es pot resumir 
amb quatre paraules la tasca feta 
en tota una legislatura. Va explicar 
que moltes vegades havia 
discrepat, tot i que sabia que les 
seves mocions no prosperarien, 
però va remarcar la bona entesa 
entre tots els grups polítics. Va 
remarcar que havia assistit a un 
acte d'homenatge a Adelaida Plana 
i que, malgrat les diferències 
ideològiques, la predisposició al 
diàleg que hi hagué amb ella, 
també hi és amb tots els regidors 
de l'actual ajuntament, "cosa que 
ens honora", va dir referint-se al fet 
que en altres àmbits polítics això no 
passa. Trincheria no va voler 
acabar la seva intervenció sense 
agrair les atencions rebudes per 
part de tot el funcionariat de la 
casa.

Joan Bamadas (ERC)
El portaveu habitual d'esquerra 
Republicana, tot i que no tenia 
pensat dir res, va manifestar estar 
d'acord amb les paraules d'en 
Trincheria i va afegir que aquestes 
eleccions seran una revàlida, tant 
política com personal, a més de ser 
un moment idoni per reflexionar. 
"Les alternatives que proposa el 
nostre partit ja les explicarem al 
llarg de la campanya electoral". I va 
concloure assegurant que el ERC 
està disposada a tomar a ser a 
l'ajuntament, sigui a la cadira que 
sigui.

Moció conjunta de tots els grups municipals sobre I Escola del Pla de 
Dalt.
El problema sorgeix quan es presenten 44 sol·licituds d'admissió a preescolar (P3) de 
nens del barri i l'escola només pot oferir 25 places. La solució que ha donat la Generalitat, 
i que no accepten els pares ni els grups polítics municipals, és que els 19 alumnes no 
admesos es matriculin a l’escola de Sant Roc.
La moció conjunta que signen tots els grups polítics i que s'adreçarà a la Generalitat és 
la següent:
Primer.- Sol·licitar al Departament d'Ensenyament de la Generalitat, l'acceptació i aprovació 
de les següents clàusules:
A) La declaració d'ampliar amb una àrea de serveis i les aules necessàries l'Escola 
Pública Pla de Dalt d'Olot i la presentació immediata al Departament d'Ensenyament de 
l'estudi justificatiu d'aquesta urgència a elaborar conjuntament per l'Ajuntament i el Consell 
Escolar del centre.
B) La construcció d'espais comuns i serveis ( biblioteca, gimnàs, menjador, vestidors i 
lavabos) considerant la insuficiència d’aquests espais que hauran d'estar disponibles pel 
curs 96-97.
C) La implantació d'un mòdul de P-3 per al proper curs 95-96, dins el recinte escolar per 
tal de donar solució a la manca d'aules per als alumnes que han efectuat la pre-inscripció 
en l'escola del Pla de Dalt.
D) A l’efecte de racionalitzar el Mapa Escolar del Municipi d'Olot, adoptar el compromís 
de recollir totes les dades i estudis de les previsions d’escolarització i creixement urbanístic. 
Durant la discussió de la moció, tant ERC com el PSC posaren de manifest que hi ha 
hagut, per part de l'equip de govern, una greu errada de planificació de les necessitats 
educatives del municipi. L'equip de govern va explicar que els estudis de planificació ja 
s'han fet i que caldrà, de cara al futur, demanar una nova línea per a l'escola d'aquest 
barri.

Protocol de col·laboració entre la Generalitat i l'Ajuntament per al 
finançament de l'estadi d'atletisme.
El regidor Eduard Arbós ( CID) comença la seva intervenció demanant excuses perquè 
la signatura d'aquest Protocol s'hagi presentat al Ple pel procediment d'urgència. Explica 
que la Generalitat financiaría el 50% del Mòdul General ( uns 160 milions de ptes) i que 
això ha estat possible gràcies a la «tossudonaria» de l'Alcalde. Si l'Ajuntament aconseguís 
una rebaixa del 15% a l'hora de l'adjudicació de l'obra, per poc menys de 120 milions de 
ptes tindríem un equipament excepcional.
L'oposició demana quina diferència hi ha entre un Protocol i un Conveni. Pere Macias 
contesta dient que el Protocol és una manifestació d'intencions, i, en canvi, un Conveni 
és un acord vinculant que suposaria comprometre unes xifres que no tenim 
pressupostades. L'avantatge del Protocol és que no vincularia necessàriament a una 
hipotètica nova majoria sorgida de les eleccions. L'oposició considera correcte el 
procediment emprat, tot i que els sembla bé la inversió proposada. La signatura d'un 
Protocol permet que el nou Ajuntament pugui establir una llista de prioritats en la inversió 
i optar en base a ella , sense quedar hipotecat per la signatura d'un acord vinculant.

Tercer centre d'Ensenyament Secundari.
Es proposa posar-li el nom de « IES Bosc de la Coma»

Projecte de remodelació de la plaça del Carme.
L"objecte del present projecte és la remodelació de la Plaça del Carme i del carrer P. 
Antoni Soler, en la qual també s'inclou el condicionament de la façana de l'església i la de 
l'antic convent del Carme.

Precs i Preguntes:

Nou Cap de Policia.-
Joan Bamadas ( ERC).- Aquest nomenament ha aixecat ampolles. Ha confeccionat un
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